
 

Kerstboodschap Machiel van der Woude, voorzitter StadsdorpZuid, 14 december 2022  

Beste vrienden, 

Het is weer tijd voor de Kerstboodschap van de voorzitter 
en ik spreek hem graag uit want er valt veel moois te 
vertellen over ons stadsdorp. Allereerst het feit dat we 
elkaar hier in het Apollo First weer op een normale, fysieke 
manier kunnen treffen en niet meer op afstand via de 
zoom. De laatste kerstbijeenkomst waar dat het geval was 
vond op 18 december 2019 plaats. Daarna werden we 
geconfronteerd met de beperkingen van de anderhalve 
meter samenleving, de lockdowns én de invoering van de 
avondklok. Gelukkig was er in ons stadsdorp meer dan 
voldoende spirit en enthousiasme om deze corona-periode 
redelijk goed door te komen: juist ook in die moeilijke tijd 
heeft onze vereniging zich bewezen met het bevorderen 
van onderlinge contacten, hulp als het nodig was en een 
heleboel activiteiten op velerlei gebied. Door de grote 
inzet van velen, de coördinatoren van de binnen-buurten 
en de kringen voorop. Applaus! 

Begin 2022 lag de corona-ellende achter ons en was er ruimte voor nieuwe activiteiten en 
initiatieven. Onze onvolprezen evenementencommissie, met Marjan, Theo en Sjef fier aan het roer, 
kon na een serie zoombijeenkomsten starten met een programma waar onze leden elkaar weer 
konden treffen in het Apollo First.  De aftrap werd op 23 februari in dit zaaltje gegeven met de lezing 
Wat maakt Rembrandt nu zo bijzonder, we hebben ervan genoten. En dat was een maand later ook 
het geval met de Dorpspleinbijeenkomst in het Proeflokaal op het Stadionplein. Heel wat zaken 
werden toen in kort bestek besproken, nieuwe ideeën werden gelanceerd. Het puntgave verslag van 
deze bijeenkomst, opgesteld door Kees Jansen, staat er bol van. Het laatste punt in dit verslag wil ik u 
vanmiddag niet onthouden: ‘Laten we vooral na de periode van relatieve stilstand, dus 
achteruitgang, veel bij elkaar komen. Een ontmoeting met buurtbewoners zoals dit Dorpsplein is de 
basis. Maar organiseer ook meer lezingen en borrels die niet alleen in de zomer plaatsvinden maar 
ook in de lente.’ En op basis van dit aandachtspunt zijn in de afgelopen maanden stappen gezet, 
komen we nog vaker bij elkaar en wordt de buurt intensiever betrokken bij onze activiteiten. 

In een woelige omgeving, dát wel. In een land dat geconfronteerd wordt met verschillende majeure 
problemen. En in Europa dat sinds de Russische invasie van de Oekraïne op 24 februari van dit jaar 
veel gevaar en grote sociaaleconomische problemen kent. De verschrikkelijke omstandigheden van 
de burgers in de Oekraïne als gevolg van de oorlog maken diepe indruk en relativeren onze 
problemen: het gaat ons daarop gelet nog heel goed, het kan hoogstens hier en daar nog wat beter. 
Sprekend over de situatie in de Oekraïne: op 30 maart van dit jaar werden we door Hans Luiten op 
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deze plek zeer uitgebreid geïnformeerd over de historische context van de oorlog met Rusland. 
Zonder meer een fantastische lezing die ons veel inzicht opleverde over de complexe relatie tussen 
beide landen. Heel goed dat we daar kennis van konden nemen in deze turbulente tijd. 

Beslist geen vrede op aarde dus. Laten we vurig hopen dat 2023 beter nieuws brengt. Wij richten ons 
als stadsdorp op wat we wél kunnen beïnvloeden om het leven om ons heen goed te houden en nog 
aangenamer te maken. Dat kunnen we niet alleen samen met de buurt waarin we wonen, maar ook 
door samen te werken met de gemeente. Een goed voorbeeld daarvan is de jeu de boules-baan, die 
we graag in onze buurt zouden willen hebben. Nadat we in de finaleronde gesneuveld waren met ons 
plan en het buurtbudget van de gemeente aan onze neus voorbij was gegaan is het na overleg met 
ons stadsdeel in tweede instantie toch gelukt. In de eerste helft van 2023 wordt door de gemeente 
een jeu de boules baan gerealiseerd in de buurt van het Gerrit van der Veen College, mét het nodige 
straatmeubilair om elkaar rondom de baan te kunnen treffen. Een ander voorbeeld betreft de viering 
van de bevrijding op 5 mei waar ons stadsdorp in overleg met de gemeente een centrale rol gaat 
spelen. En tenslotte wordt, in navolging van de buurtconferentie Wonen nu en later, onlangs 
georganiseerd door Stadsdorp Vondel/Helmers, in 2023 door ons stadsdorp een breed opgezette 
buurtconferentie georganiseerd over het zorgaanbod in onze buurt: wat is er nu allemaal mogelijk en 
wat kan er op dit gebied beter. 

Beste vrienden, bij deze mooie initiatieven wil ik het op dit moment laten. We zien elkaar binnenkort 
weer tijdens de nieuwjaarsreceptie waar ik wat uitgebreider zal stilstaan bij de plannen voor het 
volgend jaar. Bovendien staat ons nog een veelomvattend kerstprogramma te wachten. Veel plezier 
daarmee. 

Voor nu wens ik jullie allen, mede namens Marjan, Mary, Joris en Anneke, een gezellige kerst en een 
fijne jaarwisseling. 


